
Referat og agenda for FAU-møte

Dato: 13.06.2022

Tid: 19.00 - 20.30 

Sted: Møtet ble avholdt i personalrommet på Disen skole

 

Dagsorden

Sak
nr:

Sak: Ansvar/frist
:

01.06 Velkommen og godkjenning av dagsorden.

02.06 Orientering fra skolen

Ingen saker.

Rektor og
leder av
AKS

03.06 Orientering fra styret

Det skal velges ny sekretær og kasserer i år, men det må også velges
ny nestleder pga flytting.

Det skal velges ny SUSNA-representant for 2022/2023.

FAU-representanter etterlyste litt bedre informasjon fra skolen
knyttet til bruk av baserom og fellesundervisning for flere klasser for
elever på 2. trinn.

Det ble også fremmet ønske om at skolen sendte ut samlet og felles
informasjon om nytt oppstartstidspunkt (08:30) for skolen fra neste
skoleår.

AKS-festivalen ble kort evaluert:

- Behov for flere kaker da det ble fort utsolgt (nestleder Anne
Skaardal har oversikt over årets antall og hvor mange ekstra som
trengs). Viktig med nok allergivennlige kaker, som også er godt
merket. Det var også behov for flere kakespader.

- Behov for mer saft

- Noen barn hadde ikke foresatte tilstede og hadde ikke fått kake
(det ble gitt ut de som ikke hadde foresatte tilstede, men kanskje
noen glapp). Systemet på markedsdagen der alle barn fikk hver sin
bong var veldig godt mottatt, en slik løsning vil være god her også.

Leder FAU



04.06 Orientering fra FAU-representantene i SMU og Driftsstyret

Driftsstyret hadde møte 24. april, og representantene orienterte om
at følgende saker var særlig viktige for FAU:

Sak 19/22 - Skolen er i mål med alle ansettelser for neste skoleår.

Sak 21/22 - Det har vært noe høyt sykefravær på skolen, og i
prosent er det tilsynelatende høyt fravær, men det er krevende å
skulle bruke prosentmål på en så liten gruppe. Vi er ikke veldig
bekymret fra DS sin side, men setter pris på at skolen er proaktiv og
inngår samarbeid med NAV for å følge opp dette.

Sak 22/22 - Resultatene fra foreldreundersøkelsene er i sum
positive for skolen. Det legges opp til et samarbeid med FAU for å
se på tiltak som kan styrke samarbeide mellom skole og foreldre.

Sak 23/22 - Skolebehovsplan: fra DS' side ble det spilt inn at vi
ønsker de gamle skolegrensene tilbake. Det vil i hovedsak si at
Sophus Aars vei og  hele Christian Schous vei legges inn i Disen
skoles inntaksområde. Begrunnelsen er at skolen har ledig kapasitet
og vi tror det vil fortsette. Elevene i disse gatene søker seg ofte til
Disen og de har en naturlig tilhørighet mot Disen som er i samme
bydel, og på samme side av bommen.

FAU-represent
antene i SMU
og Driftsstyret

05.06 Orientering fra SUSNA/KFU

Tomas Steinheim presenterte innspill fra FAU ved Korsvoll skole sitt
innspill til UDE om utsettelse av bygging av ny skole ved Frysja. Se
vedlegg her.

Disen FAU slutter seg til Korsvoll skoles innspill til UDE.

SUSNA/KFU
-gruppen

06.06 Arbeid i arbeidsgruppene

Alle arbeidsgrupper jobbet med overleveringsnotat til neste års FAU.

Trafikkgruppa:

Gode formål:

Digital fagkveld:

AKS:

Leder FAU

07.06 Eventuelt

https://drive.google.com/file/d/1v8Ag0zL8PdFiPKOqb2A5Lvm3EdpT83RZ/view?usp=sharing


Agnete Hauge tok opp utfordringene for FAUs arbeid med at
representanter i FAU kan representere flere klasser samtidig. Dette
skaper sårbarhet og utfordringer knyttet til valg til styreverv og
deltakere i FAUs ulike arbeidsgrupper.

Det var enighet i FAU om å endre det slik at man kun kan
representere en klasse i FAU.

Oppmøte:

27.09 11.10 01.11 06.12 10.01 07.02 07.03 04.04 02.05 13.06

1a X - X X X X X - X -

1b X X X X X X X - X -

1c X X - X X - X - - X

2a X X X X - X X X X X

2b X X X X X X X X X X

2c - - X X X - X - X X

3a X - X X - - X - X -

3b X X - X X X X X X X

3c - X X X - X X - X -

3d - X - X X X X - - X

3e X X X X X X X X X X

3f X - X X X - X X X -

4a X X X X X X X - X -

4b X X X X X X - X X X

4c X X X X X X - X X X

5a X X X X X X - X X X

5b X X X X X X X X X X

5c X X X X - X X X - X

6a X X X X X - X X X -



6b - X X X - X X - X -

6c X X X X X X X X X -

7a X X X X X X - X - X

7b X - X - X X X X - X

7c X X X X X X X - X X


